



Boilerplate

About Chemovator GmbH

Chemovator is the business incubator of BASF – available for all BASF employees with innovative ideas around chemistry. Complementary to the existing innovation landscape of BASF, Chemovator offers a protected space to test new business ideas, products or innovative services and turn them into investable and scalable business models.

The wholly-owned subsidiary of BASF New Business GmbH was founded in 2018 and is located in Mannheim. Here, Chemovator offers an unconventional startup environment with plenty of space for creativity. From early validation to successful commercialization, all Venture Teams receive support from experienced entrepreneurs and investors, who have built startups and new businesses from scratch. Their support ranks from coaching over mentoring to providing extended network opportunities.

Further information at www.chemovator.com

For latest updates follow us on [LinkedIn](#), [Facebook](#), [Instagram](#) and [Twitter](#).

If you want to become part of the exclusive Chemovator press distribution list, contact: lisa.schneider@chemovator.com

Über Chemovator GmbH

Chemovator ist der Geschäftsin Kubator der BASF – zugänglich für alle BASF – Mitarbeiter mit einer Idee aus dem Chemiebereich. Komplementär zur bestehenden Innovationslandschaft der BASF werden im geschützten Raum des Chemovators neuartige Geschäftsideen, Produkte oder innovative

Press contact:
Lisa Schneider
+49 152 22883173
lisa.schneider@chemovator.com

Chemovator GmbH
Industriestraße 35
68169 Mannheim
www.chemovator.com

CHEMOVATOR



Dienstleistungen getestet und zu skalierbaren und investierbaren Geschäftsmodellen entwickelt.

Sitz der 100-prozentigen Tochtergesellschaft der BASF New Business GmbH ist seit der Gründung im Jahr 2018 Mannheim. Dort bietet der Chemovator ein unkonventionelles Startup-Umfeld mit kreativem Freiraum. Externe Unternehmer mit Gründer-Expertise stehen den Venture Teams ab der frühen Validierungsphase bis zur erfolgreichen Kommerzialisierung als Coach, Mentor und Netzwerker zur Seite.

Weitere Informationen unter www.chemovator.com

Für aktuelle Updates folgen Sie uns auf [LinkedIn](#), [Facebook](#), [Instagram](#) and [Twitter](#).

Wenn Sie Teil der exklusiven Chemovator Medienverteilerliste werden wollen, kontaktieren Sie: lisa.schneider@chemovator.com